



توب سوفتوير TOP SOFTWARE

ORACLE E.R.P SYSTEM

Integrated software System Company, it is a recognized company at the Egyptian industrial modernization center due to its solution in the field of integrated electronic management system for industrial companies. Which was highly appreciated by the official of the center for industry modernization of technology and his Excellency the Respected Minister of industry.

Product name:

TOP SOFTWARE.
ORACLE E.R.P SYSTEM

The program is a web application through which it can connect the branches of the company located in different regions around the world.

The possibility of making separate financial statements for each branch of the company all over the world and compiling the in a consolidated financial center statement that expresses the financial position of the company as a whole, with minimal effort.

The advantage of Top Software is that it was built on the powerful Oracle database on which banks and companies across the oceans depend. It is characterized by the ability to work on it through Windows and Android systems.

The program is available with eight languages (Arabic-English-French-Spanish-Italian-Turkish Russian-German) and the display of the texts of all screen and reports of the program depend on a built-in dictionary for each language that can be added or modified in its contents, which will be directly reflected in the presentation of the program.

The program contains a library that includes images for the design of company bills, the watercolor backgrounds for publications, and indicative images for all program screens, and it is possible to change them, and print company invoices including QR-Code for each.

شركة النظم المتكاملة للبرمجيات هي شركة معترف بها لدى مركز تحديث الصناعة المصرية وذلك نظرا لما قدمته من حلول في مجال النظم الإدارية الإلكترونية المتكاملة للشركات الصناعية والتي كانت محل تقدير كبير من السادة مسؤولي مركز تحديث الصناعة للتكنولوجيا ومعالي سيادة وزير الصناعة المحترم.

اسم المنتج:

توب سوفتوير. نظام أوراكل E.R.P

البرنامج عبارة عن Web Application

يمكن من خلاله ربط فروع الشركة المتواجدة في مناطق متفرقة في جميع أنحاء العالم.

إمكانية عمل قوائم مالية منفصلة لكل فرع من فروع الشركة في جميع أنحاء العالم وتجميعها في قائمة مركز مالي موحدة تعبر عن موقف الشركة المالي ككل وذلك بأقل جهد يذكر.

يمتاز برنامج "توب سوفتوير" بأنه تم بناؤه على قاعدة بيانات أوراكل القوية والتي تعتمد عليها البنوك والشركات عبر المحيطات. ويمتاز بإمكانية العمل عليه من خلال أنظمة الويندوز والأندرويد.

البرنامج متاح بثماني لغات (العربية – الإنجليزية – الفرنسية – الإسبانية – الإيطالية – التركية – الروسية – الألمانية) ويعتمد عرض نصوص جميع شاشات وتقارير البرنامج على قاموس مدمج لكل لغة يمكن الإضافة أو التعديل في محتوياته والذي سينعكس مباشرة على عرض البرنامج.

يحتوي البرنامج مكتبة تتضمن الصور الخاصة بتصميم فواتير الشركة والخلفيات المائية للمطبوعات والصور الإرشادية لجميع شاشات البرنامج ويتيح إمكانية تغييرها، ويقوم بطباعة فواتير الشركة متضمنة Qr-Code الخاص ببيانات كلا منها.

The system makes accounting entries as soon as any document or invoice is issued, which results in a direct impact on the accounts of customers and suppliers and all financial statements.

The program is integrated with a C.R.M system that distributes customers to geographical areas in the form of a tree and distributes the dependency of customers on company representatives.

The program saved audio recordings of calls with customers, details of orders, and pictures of samples associated with them.

The program sends an email to the customer as soon as his invoice is approved, with all the financial details of the invoice.

The program is integrated with the contracting system, through which it is possible to open a file for each country (orders for each customer) and record the details of the orders (photos of samples, documents for extracts, full follow-up of the delivery stages and the percentage of completion at each stage).

The program includes a system of documentary credits, terms and details of payment according to the type of documentary credit, and follow-up of the shipment (with all its containers and details of what is packed in them)

The program is integrated with the manufacturing system through a complete documentary cycle, starting with the production planning stage. Then the phase of partial production orders. Then the stage of warehouse exchange permissions associated with each production stage.

The program deals with the three dimensions of manufactured materials
It calculates the quantity and value of waste based on the comparison between the standard quantity supposed to be received and the actual quantity resulting from manufacturing, then distributes the cost of production to manufactured materials according to the degree of sorting, and calculates the cost of manufactured materials after each manufacturing process.

يقوم النظام بعمل القيود المحاسبية فور إصدار أي مسند أو فاتورة والذي ينتج عنه تأثير مباشر في حسابات العملاء والموردين وجميع القوائم المالية.

مدمج بالبرنامج نظام (متابعة العملاء) الذي يقوم بتوزيع العملاء على المناطق الجغرافية في شكل شجري وتوزيع تبيعية العملاء على مندوبي الشركة.

يقوم البرنامج بحفظ التسجيلات الصوتية للمكالمات مع العملاء وتفاصيل الطلبات وصور العينات المرتبطة بها.

يقوم البرنامج بإرسال بريد إلكتروني للعميل فور اعتماد فاتورته موضع به كافة التفاصيل المالية للفاتورة.

مدمج بالبرنامج نظام المقاولات الذي يمكن من خلاله فتح ملف لكل دولة (الطلبات الخاصة بكل عميل) وتسجيل تفاصيل الطلبات (صور العينات، المستندات الخاصة بالمستخلصات، متابعة كاملة لمراحل التسليم ونسبة الإنجاز في كل مرحلة).

مدمج بالبرنامج نظام الاعتمادات المستندية وشروط وتفاصيل السداد حسب نوع الاعتماد المستندي ومتابعة الشحن (بكل ما يخصه من حاويات وتفاصيل المعبأ بها).

مدمج بالبرنامج نظام التصنيع من خلال دورة مستندية كاملة تبدأ بمرحلة تخطيط الإنتاج ثم مرحلة أوامر الإنتاج الجزئية، ثم مرحلة أذونات الصرف المخزنية المرتبطة بكل مرحلة انتاج.

يتعامل البرنامج مع الأبعاد الثلاثية للخامات المصنعة ويقوم باحتساب كمية وقيمة الهدر بناء على المقارنة بين الكمية المعيارية المفترض استلامها والكمية الفعلية الناتجة عن التصنيع، ثم توزيع تكلفة الإنتاج على الخامات المصنعة حسب درجة الفرز، وحساب تكلفة الخامات المصنعة بعد كل عملية تصنيع.

3

The program includes

industrial costing system for production machines

It Calculates manufacturing cost per machine By establishing a relationship between the value and quantity of production of each machine with its direct and indirect expenses.

The program includes machine maintenance system

It is follows up the periodic maintenance schedule for each machine, and make a special malfunctions file for each machine.

The program includes monitors the productivity of basic spare parts (which have a high cost) and makes a comparison between the quantity expected to be produced during their lifetime and the quantity of their actual production.

In addition to the possibility of comparing the productivity of similar spare parts during different time periods.

The program includes a reports designer through which a complete financial analysis is performed using statistical graphics, With the possibility of comparing the results of the financial reports during the time periods with the graph.

مدمج بالبرنامج نظام التكاليف الصناعية لماكينات الإنتاج، حيث يقوم باحتساب تكلفة التصنيع على كل ماكينة من خلال عمل علاقة بين كمية انتاج كل ماكينة وبين قيمة المصروفات المباشرة والغير المباشرة الخاصة بها.

مدمج بالبرنامج نظام صيانة الماكينات حيث يقوم بمتابعة جدول الصيانة الدورية لكل ماكينة، بالإضافة الي عمل ملف خاص بتفاصيل أعطال كل منها.

مدمج بالبرنامج نظام متابعة إنتاجية قطع الغيار الأساسية (ذات التكلفة العالية) وعمل مقارنة بين الكمية المتوقع انتاجها خلال عمرها الافتراضي وبين كمية إنتاجها الفعلي، بالإضافة الي إمكانية عقد مقارنة بين إنتاجية قطع الغيار المتماثلة خلال الفترات الزمنية المختلفة.

مدمج بالنظام مصمم التقارير ويمكن من خلاله عمل تحليل مالي كامل برسومات إحصائية، مع إمكانية عقد مقارنة بين نتائج التقارير المالية خلال الفترات الزمنية بالرسم البياني.

To save
MONEY
EFFORT
TIME

نساعدكم لتوفير
المال
الجهد
الوقت

146 GOLDEN GATES – Ground Floor NO.2
MOKATTAM, CAIRO, EGYPT
Tel: +201142212791 +201001728517
Land line: +20228480077

146 كومباوند جولدن جيتس - الدور الأرضي شقة 2
المقطم، القاهرة، جمهورية مصر العربية
تليفون: +201142212791 +201001728517
أرضي: +20228480077